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Vooruitzien 
 

at mag de toekomst ons 
brengen? 2018 is net 

begonnen, de oliebollen lucht 
is het huis uit, de kerstboom 
uit de kamer. Je kan eigenlijk 
zeggen het leven heeft weer 
zijn normale loop genomen.  
Maar zo eenvoudig ligt het niet, 
zeker niet voor ons als CDA Pur-
merend. 21 maart zijn de gemeen-
teraadsverkiezingen, dus een rus-
tige periode is er voor ons als CDA 
niet. U heeft er al het e.e.a. van 
gemerkt tijdens de laatste Alge-
mene Ledenvergadering. Wij heb-
ben het verkiezingsprogramma 
besproken en goedgekeurd. Ook 
hebben de nummers 2 t/m 8 op de 
kieslijst zich voorgesteld, waarna 
de aanwezige leden akkoord zijn 
gegaan met de kieslijst zoals deze 
door de vertrouwenscommissie 
aan de vergadering is voorgelegd. 
Ik denk dat wij trots mogen zijn op 
de kandidaten die op de lijst 
staan. Onder leiding van lijsttrek-
ker Eveline Tijmstra, die al in de 
Algemene Ledenvergadering in het 
voorjaar als lijsttrekker was be-
noemd, hebben wij een lijst met 
enthousiaste en gedreven kandi-
daten met een mix van jong en 
iets ouder. 
 

et gaat ongetwijfeld een 
spannende tijd worden de 

komende verkiezingsperiode. In-
middels is bekend geworden dat 
het aantal zetels in de raad van 35 
naar 37 gaat. Hoewel wij, met 
onze kandidatenlijst en ons verkie-
zingsprogramma toch wel het idee 
hadden om een zetel meer te ha-
len in de gemeenteraad, is de kans 
hierop nu misschien wel wat groter 
geworden. Maar om dit te bereiken 
hebben wij een brede steun van 
alle leden nodig. Het zijn niet al-

leen de kandidaten en bestuursle-
den die zich inzetten voor de ko-
mende verkiezingscampagne. Wij 
vragen ook aan u als leden van 
CDA in Purmerend om op welke 
wijze dan ook een steentje bij te 
dragen aan het uitdragen, van wat 
het CDA voor Purmerend kan bete-
kenen. En ook het belang van een 
stevige CDA-fractie. Inmiddels hebt 
u ook het verkiezingsprogramma 
ontvangen, dit kan wellicht een 
steun zijn om geïnteresseerden 
beter over het CDA en haar doel-
stelling voor de komende vier jaar 
te informeren. Eventueel kunt u 
altijd nog een aantal exemplaren 
van ons verkiezingsprogramma via 
het secretariaat opvragen. 
 

 
 

Lijstrekker Eveline Tijmstra 
 

ot slot wil ik toch nog stilstaan 
bij het overlijden afgelopen 

jaar van ons lid Jo Keukenmeester. 
Wellicht zullen velen van u zich 
hem nog herinneren als trouwe 
bezoeker van de Algemene Leden-
vergaderingen samen met zijn 
vrouw Antje.  
 

ij gaan als CDA ongetwijfeld 
een mooie campagne tege-

moet met, zoals ik al eerder heb 
geschreven een groep enthousiaste
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– en ik weet zeker – goed voor-
bereide kandidaat-raadsleden. 
Ik wens u allen een voorspoedig 
en gezegend 2018. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
 

Purmerbos bestaat 
30 jaar 

 

et Purmerbos bestaat 
dit jaar 30 jaar. Staats-

bosbeheer beheert het bos 
sinds het ontstaat ervan. Op 
8 oktober vond ‘De dag van 
het Purmerbos’ plaats.  
 

 
 

Opening van de dag ven het Purmer-
bos door wethouder Eveline Tijmstra, 

links wethouder Mario Hegger en 
rechts een medewerker van Staats-

bosbeheer. 
 

et Purmerbos is een jong-
volwassen bos van 30 jaar. 

Voor een bos is dat eigenlijk nog 
piepjong. Het is nooit de bedoe-
ling geweest om in de Purmer 
een bos aan te leggen. Meer dan 
30 jaar geleden heeft de ge-
meente Purmerend op verzoek 
van het Rijk en Provincie deze 
grond aangekocht bedoeld voor 
woningbouw, omdat Purmerend 
de groeikernstatus had. Een 
aangenomen motie in de Provin-
ciale Staten heeft ervoor gezorgd 
dat de Purmer niet bebouwd 
mocht worden en uit de woning-
bouwplannen gehaald werd.  
 

it besluit van de Provincie 
heeft een enorme impact 

gehad op Purmerend. Duur aan-
gekochte grond was opeens niets 
meer waard. De schulden liepen 
in de tientallen miljoenen gul-
dens en Purmerend werd in één  
 

 
 

keer artikel 12 gemeente. Een-
voudig gezegd betekend het dat 
je als gemeente de rekeningen 
niet meer kan betalen en dat je 
onder toezicht van de Provincie 
wordt geplaatst. In de jaren 80 
betekende dit een zachte sane-
ring, heel anders dan nu, zon-
der belastingverhoging. De 
grond werd verkocht aan 
Staatsbosbeheer die hier een 
bos en een mooi stuk natuur 
van gemaakt heeft. Aan het 
einde van de artikel 12 status 
hadden we in Purmerend een 
prachtige voorziening erbij: het 
Purmerbos.  
 

nmiddels is het Purmerbos 
niet meer weg te denken uit 

Purmerend. Het Purmerbos kent 
1 tot 1,5 miljoen bezoekers per 
jaar. Waarvan 224.000 unieke 
bezoekers. Veelal mensen uit 
Purmerend, dat laat wel zien 
hoe belangrijk dit stuk natuur is 
voor de kwaliteit van de leef-
omgeving in de stad.  
De meeste mensen komen hier 
om lekker te wandelen met of 
zonder hond. Maar er wordt ook 
gefietst, gespeeld en paardge-
reden of even lekker een frisse 
neus gehaald.  
 

et is mooi dat we dit heb-
ben in Purmerend en dat 

we het 30-jarig bestaan kunnen 
vieren. Ook is het te waarderen 
dat Staatsbosbeheer er alles aan 
doet, ondanks dat dit niet altijd 
makkelijk is door de bezuinigin-
gen die de landelijke overheid 
aan hen heeft opgelegd, om dit 
bos goed te beheren en toegan-
kelijk en aantrekkelijk te houden 
voor bezoekers.  
 

ijdens de dag van het Pur-
merbos was er van alles te 

doen. Georganiseerd door 
Staatsbosbeheer, de Scouting, 
Spurd, IVN, de manege en nog 
veel meer partijen. 
 

Wethouder, Eveline Tijmstra 
 

CDA verlaagt eigen 
bijdrage Wmo en 

schaft bijdrage voor 
dagbesteding af 

 

et CDA diende samen 
met de PvdA, D66 en 

Leefbaar tijdens de raads-
vergadering van 2 november 
2017 twee amendementen 
in bij de aanpassing van het 
Wmo beleid die gaan over 
de bijstelling van de eigen 
bijdrage.  
 

Invoering abonnementsta-
rief van € 17,50 per vier we-
ken per 1 januari 2018  

et het eerste amendement 
wil het CDA aangekondigd 

rijksbeleid naar voren halen. In 
het regeerakkoord staat aange-
geven dat per 1 januari 2019 
de eigen bijdrage in de Wmo 
niet meer afhankelijk is van 
gebruik, vermogen en huis-
houdsamenstelling, maar over-
gaat naar een abonnementsta-
rief van € 17,50 per vier weken. 
Dit betekent voor veel mensen 
die gebruik maken van een 
Wmo-voorziening een verla-
ging van de eigen bijdrage. 
Het voorstel om dit al per 1 
januari 2018 in te laten gaan 
en de eenmalige kosten hier-
van te dekken uit het ver-
wachte overschot Wmo 2017 
is aangenomen.  
 

Afschaffen eigen bijdrage 
dagbesteding 

et het tweede amende-
ment wil het CDA voor de 

dagbesteding de eigen bijdrage 
geheel afschaffen.  
Door zorgverleners en advies-
raad wordt aangegeven dat 
mensen met dementie voor dag-
besteding afhaken vanwege de 
hoogte van de eigen bijdrage. 

Dagbe-
steding 

vergroot 
de kwali-

teit van 
leven, 

voorkomt 
een-

zaam-
heid, 
geeft  

structuur aan de dag, maar 
misschien nog wel het belang-
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rijkste: het heeft een zeer be-
langrijke functie voor het ont-
lasten van de mantelzorger.  
Daarom vindt het CDA het van 
belang dat voor de dagbeste-
ding alle drempels worden weg-
genomen. Met deze maatrege-
len bereiken we de groep waar 
het om gaat: mensen en gezinnen 
waarbij het gebruik van dagbeste-
ding van belang is en die hier nu 
van afzien vanwege de eigen 
bijdrage. Ook dit voorstel werd 
aangenomen.  

 

Jaap Veenstra,  
gemeenteraadslid  

 
Jeroen en Tayga win-

nen Lokaal Compliment 
 

eroen Strenger en Tayga 
Blokdijk, vrijwilligers van 

Stichting Odion, kregen don-
derdag 23 november het Lo-
kaal Compliment uitgereikt 
uit handen van wethouder 
Eveline Tijmstra.  
 

 
 

Eveline Tijmstra met 
prijswinners Jeroen en Tayga 

 

eze jaarlijks terugkerende 
prijs van 1.000 euro wordt 

uitgereikt aan een vrijwilligersor-
ganisatie die zich inzet voor de 
Purmerendse samenleving. Dit 
jaar was de gemeente op zoek 
naar jonge vrijwilligers in de leef-
tijd tot 35 jaar. 
 

eroen (25 jaar) en Tayga (26 
jaar) verzorgen al 6 jaar 

lang elke dinsdagavond een 
sportavond voor de cliënten van 
Stichting Odion. Dit is een 
stichting die mensen met een 
verstandelijke en/of lichamelij-
ke beperking ondersteunt en 
begeleidt op het gebied van 

wonen, werken en vrije tijd. 
Vooral op het gebied van vrije 
tijd wordt veel samengewerkt 
met vrijwilligers. Jeroen en 
Tayga begonnen 6 jaar geleden 
met een stage bij Odion en dit 
was zo’n succes dat ze beiden 
besloten hiermee door te gaan 
op vrijwillige basis. De jury was 
vooral onder de indruk dat Je-
roen en Tayga zich al zo lang 
inzetten voor deze speciale 
doelgroep. De cliënten van deze 
activiteit vinden het zo leuk, dat 
er geen week wordt gemist. 
 

Bericht Gemeente Purmerend 
 
Purmerends Museum 

bestaat 75 jaar 
 

p 10 december vierde 
het Purmerends Muse-

um haar 75-jarig bestaan. 
De dag was gekoppeld aan 
de feestelijke opening van 
vernieuwde entree en aar-
dewerkzaal.  
De plannen voor het museum 
begonnen in 1934 wat zes jaar 
laten leidde tot de oprichting 
van de oudheidskamer Purme-
rend. In 1946 werd deze omge-
vormd tot de Stichting Purme-
rends Museum. De collectie 
leidde een zwervend bestaan 
totdat in 1987 het museum zijn 
vast plek kreeg in het verbouw-
de stadhuis aan de Kaasmarkt.  
 

Educatie en overdracht  
kennis (cultuur)historie  

ij het 75-jarig bestaan lan-
ceerde het Museum het 

tekenschrift dat komend jaar 
aan alle basisschoolleerlingen in 
Purmerend uitgereikt wordt. Dit 
raakt meteen één van de pun-
ten waarvoor het museum van 
belang is voor Purmerend. Het 
museum organiseert verschil-
lende educatieve activiteiten 
voor zowel het primair als het 
voortgezet onderwijs. Deze 
overdracht van kennis over de 
(cultuur)historie van Purmerend 
draagt bij aan de identiteit van 
onze stad en omgeving. Het 
vertelt ons het verhaal van ons 
gebied en leert ons lessen over 
wie wij zijn. Het tekenschrift 
laat jongeren op een leuke en 
creatieve manier kennismaken 
met het museum. Een museum 

dat jaarlijks duizenden bezoe-
kers trekt en waar vele vrijwil-
ligers actief zijn.  
 

Bijdrage aan Stadspromotie  
e medewerkers en vele 
vrijwilligers van het muse-

um vormen met hun enthousi-
asme en betrokkenheid de am-
bassadeurs van onze stad. Het 
tweede punt waarom het mu-
seum van belang is. Het draagt 
in belangrijke mate bij aan de 
promotie van onze stad. 
 

 
 

Een museum is bij uitstek ge-
schikt om het verhaal van een 
stad te vertellen en de identiteit 
van Purmerend te versterken.  
Onder meer door de collectie 
die bestaat uit bijzonder (Pur-
merends Jugendstil) aardewerk, 
en werk van J.J.P. Oud, Mart 
Stam en Jac. Jongert.  
Door middel van wisselende 
exposities springt het museum 
in op actuele onderwerpen en 
blijft het ook verrassend. 
 

Een nieuw jasje  
n vijfenzeventig jaar is er 
uiteraard flink wat veran-

derd. Want ook musea waarin 
het verleden een centrale rol 
speelt, ontkomen er niet aan 
hun blik soms op de toekomst 
te richten. Vandaar dat werd 
besloten tot een nieuwe opzet 
en renovatie van het gebouw 
zelf en de inrichting. De afgelo-
pen tijd is hard gewerkt aan het 
vernieuwen van de entree en de 
aardewerkzaal, het middelpunt 
van het museum. Er is niet al-
leen hard gewerkt door aan-
nemers en medewerkers van 
het museum, maar ook door 
vele vrijwilligers. Dit heeft er-
voor gezorgd dat het museum 
ook de komende jaren het ver-
haal van de marktstad en de 
kunstenaars en architecten die 
zij heeft voorgebracht kan blij-
ven uitdragen. Een plek waar 
inwoners, toekomstige inwoners 

J 

D 

J 

O 

B 

D 

I 



 

Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2018   4 

en toeristen nog lang kunnen 
genieten van de wisselende 
collecties. Een plek waar men-
sen samen komen en waar iets 
te doen is voor jong en oud.  
 

 
 

Mw. Rina van Rooij, voorzitter van het 
bestuur van het Purmerends Museum 
tijdens de feestelijke opening 
 

Eveline Tijmstra 
 
Samenwerking innova-
tieve woonvorm Pur-
merend bekrachtigd 

 

e innovatieve woonvorm 
in Purmerend aan de 

Zeevangstraat, waarbij wo-
nen en verschillende manie-
ren van zorg bij elkaar ko-
men, is tot stand gekomen in 
samenwerking met de ge-
meente Purmerend en de 
zorgorganisaties AOP (Alge-
mene Opvang Purmerend), 
Parnassia Groep en RIBW. 
Op woensdag 29 november 
2017 werd de samenwerking 
bekrachtigd met het onder-
tekenen van de samenwer-
kingsovereenkomst. 
 

 
 

Namens de verschillende partij-
en ondertekenden: wethouder 
Eveline Tijmstra van de ge-
meente Purmerend, directeur 
AOP Hanneke Stieber, bestuur-
der RIBW Han Jetten en de di-
recteur van de Parnassia Groep 
Laurens Hendriks. 
 

Eerste bewoners 
et gaat om de combinatie 
van zelfstandig wonen, 

zorg en begeleiding vanuit ver-

schillende instellingen en dat 
maakt deze woonvorm uniek in 
de stad. Iedere zorgpartner 
brengt zijn eigen deskundigheid 
in die op maat wordt ingezet. 
De woonvorm maakt het ge-
makkelijker om de stap naar 
zelfstandig wonen te maken. 
Deze manier van samenwerken 
draagt bij aan een betere sa-
menwerking van de betrokken 
zorgpartijen en een verbeterd 
zorgaanbod. 
 

Behoefte en samenwerken 
inds 1 november 2017 heb-
ben acht bewoners de sleu-

tels van hun kamer gekregen. 
In december zijn daar zes be-
woners bijgekomen en in 2018 
krijgen de laatste acht mensen 
de sleutel van hun woning. De 
instroom is op maat. Het gaat 
daarbij in het algemeen om 
bewoners die nu wachten op 
een plaats voor beschermd wo-
nen of maatschappelijke op-
vang. Iedereen is actief betrok-
ken bij het pand. De tuin wordt 
samen onderhouden en de gan-
gen gezamenlijk geverfd. Naast 
bewoning, is er in het pand ook 
een inloopvoorziening aanwe-
zig. De inloop is van maandag 
tot en met vrijdag geopend van 
9.00 tot 17.00 uur. 

 

Bericht Gemeente Purmerend 
 
Veteranen dag 2017: 

Een bijzondere, 
woensdagmiddag 

 

DA Purmerend ontving 
een uitnodiging van de 

gemeente Purmerend tot het 
bijwonen van de jaarlijkse 
lokale Veteranendag in de 
Doelen: een dag van erken-
ning en waardering.  
Burgemeester Don Bijl, be-
schermheer van de Stichting, 
hield een toespraak na de ope-
ningswoorden van de voorzitter, 
de heer Peter Stiphout. Vervol-
gens hield professor Uri Ro-
senthal, oud-minister van Bui-
tenlandse Zaken en thans nog 
voorzitter van De Raad voor 
civiel-militaire Zorg en Onder-
zoek (veteranenzorg), een be-
vlogen speech waaruit duidelijk 
de ‘plicht’ van de Nederlandse 
bevolking om de Veteranen 

zeer te waarderen, sprak. Na 
het officiële gedeelte werd er 
een rijsttafel geserveerd en was 
er voldoende gelegenheid in 
een ongedwongen sfeer met 
elkaar te praten. Als na-
oorlogskind, hing ik aan de lip-
pen van de vertellers en groei-
de ook mijn respect voor de 
veteranen, waardoor ik onbe-
zorgd kon opgroeien. 
 

 
 

Herman Verdoorn, foto Piet Jonker 
 

n Purmerend zijn nog een 
400-tal veteranen woonach-

tig waarvan de oudste, de heer 
Herman Verdoorn, die dag ook 
aanwezig was. Hij is 98 jaar 
 

Petra van der Laan 
 
Ontwikkeling Kom A7  
 

et is alweer bijna twee 
jaar gelden dat wij als 

CDA hebben ingestemd met 
het visie document voor de 
ontwikkeling van de Kom A7.  
In de laatste raadsvergadering 
lag er een concreet plan voor 
om op een gedeelte van dit 
terrein een hotel te ontwikke-
len. Het CDA ís positief tegen-
over de komst van een Van der 
Valk hotel in de Kom A7. Niet 
alleen vinden wij het er knap 
uitzien, het brengt ook nog 
eens voorzieningen met zich 
mee, zoals congreszalen, die 
Purmerend nu niet of nauwe-
lijks heeft. 
 

 
 

Het Beusebos in de kom van de A7 
 

s het CDA dan tegen bomen? 
Nee en deze vergelijking is 

ook onzin. Ik geloof ook niet 
dat tegenstanders van een ho-
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tel in de kom A7 tegen werkge-
legenheid zijn. We maken al-
leen beide een andere afweging 
voor deze locatie. Het CDA kiest 
op deze plek pal naast de snel-
weg en op steenworp afstand 
van onze binnenstad voor 
werkgelegenheid.  
 

eze werkgelegenheid zien 
wij in het voorliggende plan 

goed gewaarborgd in de ruim 
100 vaste banen die met het 
hotel mee komen. Maar we zien 
meer. Een hotel van deze om-
vang heeft namelijk niet alleen 
een aantrekkende werking op 
zakelijke bezoekers, maar ook 
op recreanten en toeristen. 
 

ls ik naar mezelf kijk wan-
neer ik een weekendje weg 

ben met mijn gezin dan gaan 
we steevast naar het dichtst bij 
zijnde centrum om een dagje te 
winkelen, gezellig wat te eten of 
een terrasje te pakken. Een 
hotel op deze locatie betekent 
dus ook meer bezoekers voor 
onze middenstand en een nog 
bruisender centrum. 
 

el blijven wij de voor-
waarde hanteren dat er 

geen boom gekapt wordt totdat 
alle procedures zijn doorlopen 
en de plannen of bouwvergun-
ning definitief zijn.  
 

Pascal Verkroost 
 
Monsterklus: Purme-

rend vervangt pompen 
in rioolgemalen 

 

anaf begin 2018 start de 
gemeente in fases met 

het vervangen van oude 
pompinstallaties in de vele 
rioolgemalen in, eh, onder 
onze stad. Een enorme klus, 
maar wel eentje die noodza-
kelijk is. “Inwoners beseffen 
vaak niet wat er allemaal 
onder de grond gebeurt,” 
glimlacht wijkmanager Rob 
Gigengack. We vragen hem 
en projectleider Michiel Otto 
om uitleg. 
 

Een rioolgemaal. Hoe ziet 
dat er eigenlijk uit?  

rote kans dat je er dage-
lijks voorbijrijdt, loopt of 

fietst. Ze vallen echter totaal 
niet op. Van buiten zijn het 

vaak niet meer dan een paar 
kleppen en roosters langs een 
stoep of weg.  
 

 
 

Links projectleider Michiel Otto en rechts 
wijkmanager de Gors, Rob Gigengack 

 

Of het is een bakstenen ge-
bouwtje met een deur. Maar 
achter die deuren en onder die 
roosters staan enorme pompin-
stallaties, vaak zo’n vier meter 
onder de grond. 
 

Wat is een rioolgemaal ei-
genlijk? 

ichiel: “Als jij je wc door-
trekt of je tanden poetst, 

dan gaat het afvalwater via de 
riolering naar één van de vele 
gemalen. Daar aangekomen 
wordt het afvalwater met pom-
pen door kilometers persleidin-
gen gestuwd richting de water-
zuiveringsinstallatie. Hier wordt 
het water gezuiverd, waarna 
het schone water richting open-
bare wateren, zoals plassen, 
sloten en meren gaat.” 
 

Ging dat vroeger ook al zo? 
ichiel: “Nee, vroeger werd 
afvalwater nog wel direct 

vanuit het riool op openbare 
wateren geloosd. Dat is geluk-
kig allang niet meer zo. Je kunt 
je voorstellen dat het milieu 
daarvan veel schade zou onder-
vinden.” 
Rob tovert een sleutel tevoor-
schijn en opent de deur van het 
bakstenen vierkante gebouwtje 
bij de camperplaatsen op 
’t Bolwerk. Het licht floept aan. 
We zien oude tegels uit de jaren 
zeventig, een groenkleurige 
installatiekast met grote licht-
knoppen in verschillende kleu-
ren én een ijzeren trap de diep-
te in... “Volg mij”, wenkt Rob 
met een armgebaar. We dalen 
zo’n vier meter af de grond in 
en zien een stel enorme pomp-
installaties. 
 

Zo, dat is best indrukwek-
kend… 

ob: “Ja, dat verwacht je 
van buiten niet hè? Nou ja, 

dit soort pompen gaan we dus 
de komende jaren vervangen in 
de stad.” 
 

Waarom is dat nodig? 
ichiel: “Ik hoef je niet uit 
te leggen dat onderhoud 

aan gemalen ontzettend be-
langrijk is. Dat geldt ook voor 
de pompinstallaties. Die hebben 
een bepaalde levensduur en 
inmiddels zijn we zover dat we 
ze moeten vervangen. Ze raken 
op, zo simpel is het. Ook zijn de 
nieuwe pompen minder onder-
houdsgevoelig.” 
 

Draaien de pompen continu? 
ichiel: “Nee, pas als het 
afvalwater in het gemaal 

een bepaald niveau bereikt, tre-
den de pompen in werking. Je 
kunt je voorstellen dat er in de 
nachtelijke uren minder ge-
pompt hoeft te worden. Mensen 
liggen dan immers in bed. Aan 
de andere kant heb je ook weer 
piekuren, waarbij de pompen 30 
liter afvalwater per seconde door 
de persleidingen stuwen richting 
waterzuivering. Dat zijn de 
piekuren, waarop we allemaal 
naar de wc gaan, onder de dou-
che staan en onze vaatwassers 
en wasmachines aanzetten.” 
 

 
 

Wat speelt zich af vier meter onder de grond? 
 

Hoe zit dat met regenwater? 
ichiel: “We krijgen in Pur-
merend steeds meer ge-

scheiden rioolstelsels, waarbij 
we regenwater afkoppelen van 
de riolering. Hierdoor wordt de 
riolering en de zuivering minder 
belast. Dit hebben we echter 
nog niet overal in de stad gere-
geld. Bij heftige regenval 
stroomt nog altijd veel regen-
water het gemaal binnen. De 
pompen staan dan écht te 
stampen. Gezien de klimaatver-
andering kijken we echter ook 
naar de toekomst. We krijgen 
steeds heftigere regenbuien. 
Daar moeten we rekening mee 
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houden. Dat doen we door het 
scheiden van regen- en afval-
water, maar ook door rekening 
te houden met de inrichting van 
nieuwe woonwijken en de her-
inrichting van oude. We probe-
ren de boel dan zo in te richten 
dat regenwater goed kan weg-
zakken in de bodem.” 
 

Is er wel eens storing in een 
gemaal? 

ob: “Jazeker en dat heeft 
veel te maken met wat 

mensen door hun wc heen 
spoelen. Dat wil je écht niet 
weten. Van die natte doekjes 
weet je wel. Die breken dus niet 
af. Dat komt allemaal in de 
systemen, waardoor het vast 
slaat. En wat denk je van tam-
pons, condooms, frituurvet en 
kattenbakkorrels? We komen 
soms zelfs onderbroeken tegen. 
Serieus waar.” 
 

 
 

Rob Gigengack, wijkmanager de Gors  
 

Een gemaal kan die troep 
niet aan dus? 

ob: “Nee joh, uiteindelijk 
slaat de boel vast. Het kost 

heel veel geld om de boel weer 
te repareren. Kijk, in het ge-
maal worden ontlasting en dat 
soort zaken wel al vermalen. 
Dat is ook allemaal biologisch 
afbreekbaar. Maar ja, dat geldt 
natuurlijk niet voor blokken 
frituurvet of de inhoud van 
juspannen. Vet drijft op water 
en zorgt dat het systeem lang-
zaam dicht slibt.” 
 

Wat als de pompen in storing 
zijn, het enorm regent en 
iedereen z’n wc doortrekt? 

ichiel: “Als de systemen 
het onverhoopt niet aan-

kunnen, dan hebben we een 
aantal overstorten om te voor-

komen dat uitwerpselen door je 
wc of wasbak terug omhoog 
komen. Die overstorten komen 
wel direct op het oppervlakte-
water uit en dat is voor het 
milieu natuurlijk niet de bedoe-
ling. Gelukkig komt het bijna 
niet voor.” 
 

Hoeveel gemalen telt Pur-
merend? 

ichiel: “Tientallen gemalen 
verspreid over de stad en 

de wijken. Dus het is een om-
vangrijke klus. We vervangen 
natuurlijk niet alle pompen te-
gelijk. Bovendien vervangen we 
ook de directe leidingen erom-
heen. We pakken het grondig 
aan en doen dat in fases.” 
 

Duurt het vervangen van 
pompen lang? En waar be-
ginnen jullie? 

ob: “We starten op twee 
locaties: de hoek Wete-

ringstraat-Gorslaan en de Ko-
ningsvaren. Per locatie duren 
de zichtbare werkzaamheden 
een week of acht. De planning 
voor de overige locaties in Pur-
merend volgt op een later mo-
ment.” 
 

Ondervinden bewoners hin-
der van het werk? 

ichiel: “Omwonenden wor-
den per locatie apart per 

brief geïnformeerd over wat er 
allemaal gebeurt. Bij deze eer-
ste twee locaties sluiten we 
geen wegen af. Bewoners zien 
hooguit afzettingen rond het 
werk, graafwerkzaamheden, 
werklui en vrachtverkeer. Ver-
der hebben ze er vermoedelijk 
weinig hinder van.” 
 

Meer informatie 
oor meer informatie over 
het vervangen van de 

pompen in onze gemalen, bel 
0299-452452 en vraag naar 
projectleider Michiel Otto. 
 

Bericht Gemeente Purmerend  
 
Resultaten Omnibus-
enquête 2017 bekend 

 

e mening over Purme-
rend als woonplaats 

blijft onverminderd positief. 
Dat geldt ook voor de leef- 
baarheid van de eigen 
buurt. Opvallend is dat 

 
 

inwoners zich ’s avonds in 
de eigen buurt steeds veili-
ger voelen. Sinds vier jaar 
vertoont dit een stijgende 
lijn. Dit zijn enkele uitkom-
sten van de omnibusenquê-
te die in april van dit jaar 
onder Purmerenders is ge-
houden en die nu voor ie-
dereen te bekijken zijn. 
De omnibusenquête wordt eens 
in de twee jaar onder de leden 
van het Purmerendse internet-
panel gehouden. Deze keer na-
men bijna 1.600 Purmerenders 
de moeite om de uitgebreide 
vragenlijst over allerlei verschil-
lende onderwerpen in te vullen. 
De vragen gingen bijvoorbeeld 
over de binnenstad, bewoners-
meldingen, bereikbaarheid, on-
derhoud openbaar groen, reini-
ging en veiligheid. 
 

Waardering voor kwaliteit 
van dienstverlening 

it de cijfers blijkt dat de 
Purmerender positiever is 

over de gemeentelijke dienst-
verlening. Vier jaar geleden gaf 
men hiervoor een 6,7, in 2015 
een 6,9 en dat is nu gestegen 
naar een 7,2. Het cijfer is hoger 
als gevraagd wordt het laatste 
contact met de gemeente te 
beoordelen, dan geeft men bij 
een bezoek aan het stadhuis 
een 7,8. In 2015 was dit nog 
een 7,5. 
 

 
 

Het Stadhuis van Purmerend 
 

Meer cijfers 
en opzichte van twee jaar 
geleden zijn er diverse ver-

schillen. Purmerenders oordelen 
positiever over de kwaliteit van 
de binnenstad: in 2015 een 6,9, 
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nu een 7,1. Ook over het aantal 
fietsenrekken in de binnenstad 
is men meer tevreden dan 2 
jaar geleden: toen een 6,3 en in 
2017 een 6,7. Over het aantal 
parkeerplaatsen is er minder 
tevredenheid. In 2015 was de 
waardering nog 6,4 en die is nu 
gedaald naar een 6,0. 
 

ver veel aspecten van de 
staat van onderhoud van de 

openbare ruimte zijn de inwo-
ners nu iets meer tevreden: 
voetpaden en trottoirs, fietspa-
den, bankjes en prullenbakken 
en verlichting worden beter be-
oordeeld dan twee jaar geleden. 
Het rapportcijfer voor het on-
derhoud van het groen is ge-
daald. Gemiddeld krijgt de staat 
van onderhoud van de openbare 
ruimte een 6,4 als beoordeling. 
Dit is gelijk aan 2015. 
 

Het volledige rapport ‘Omnibus 
2017’ is te vinden op: 
www.purmerend.nl/onderzoeken 
 

Team Beleidsonderzoek van 
de gemeente Purmerend 

 
Verkiezingen 2018, 

vervolg 
 

oen ik in het julinummer 
van dit ledeninformatie-

blad, de eerste werkzaamhe-
den meldde die voor de Ge-
meente Raadsverkiezingen 
op 21 maart 2018 (GR 2018) 
uitgevoerd moesten worden, 
leek 21 maart nog heel ver 
weg. Ondertussen begint het 
tijdstip dat alles in orde moet 
zijn, rap te naderen, want op 
5 februari moet aan alle for-
maliteiten voldaan zijn om 
mee te kunnen doen met de 
GR-2018.  
Belangrijke stappen zijn geno-
men op de Algemene Leden 
Vergadering (ALV) van 14 no-
vember jl. waar op de eerste 
plaats de kandidatenlijst is 
vastgesteld. De door de ver-
trouwenscommissie voorge-
stelde volgorde bleek plaats 
voor plaats door de aanwezige 
CDA leden te worden goedge-
keurd, waarna de lijst officieel 
werd vastgesteld. Het gaat 
daarbij voornamelijk om de eer-
ste 8 plaatsen omdat die men-
sen de nieuwe CDA-fractie gaan 

vormen en de eerste 4 of 5 
plaatsen in aanmerking kunnen 
komen voor een raadszetel.  

Deze eerste acht kandidaten 
zijn: 1 en tevens lijsttrekker: 
Eveline Tijmstra; 2. Pascal Ver-
kroost; 3. Annemiek Nuijens; 4. 
Fred Koot; 5. Michel Segers; 6. 
Liesbeth Roet; 7. Petra v.d. 
Laan-Bonnema en 8. Jaap Veen-
stra. De overige 15 kandidaten 
zult u eind februari/begin maart 
op de verkiezingslijsten van de 
Gemeente kunnen vinden. 
 

en tweede belangrijke stap 
was de behandeling en vast-

stelling van het verkiezingspro-
gramma. De programmacom-
missie is daar maanden mee 
bezig geweest en heeft een mooi 
resultaat op tafel gelegd. Alle le-
den hebben de gelegenheid gehad 
daar wijzigingen voor aan te dra-
gen. Daar werd gebruik van ge-
maakt want een 10-tal wijzigings-
voorstellen (amendementen) wa-
ren ingediend. Deze werden op 
deskundige wijze door bestuurslid 
Johri van Gastelen ter discussie 
gesteld en zo nodig in stemming 
gebracht en afgehandeld, waarna 
het CDA-verkiezingsprogramma 
door de ALV werd vastgesteld. Elk 

lid zal binnenkort een gedrukt 
exemplaar van ons verkiezings-
programma ontvangen. 

 

e campagne commissie is 
nu volop aan het werk. In 

de week voor kerstmis, stonden 
op diverse plaatsen in Purme-
rend, gedurende korte periodes, 
CDA-ers om met een kleine at-
tentie, de bekendheid van het 
CDA te bevorderen. Dat was op 
de NS-stations ’s morgens vroeg 
bij het vertrek van een drietal 
treinen en op zaterdag 23 de-
cember in diverse winkelcentra 
en op de Kaasmarkt.  
 

 
 

Eveline Tijmstra en Sjoeky Brak 
 

p 30 december zijn borden 
langs de A7 geplaatst met 

een ‘Gelukkig Nieuwjaar’ wens 
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Voorste rij vlnr: Fred Koot, Jaap Veenstra, en Michel Segers. Achterste rij vlnr: Liesbeth 
Roet, Annemiek Nuijens, Pascal Verkroost, Eveline Tijmstra en Petra van der Laan. 
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aan alle automobilisten op de A7 
in de richting Purmerend. Ook 
aan de Jaagweg bij de familie 
Pronk is zo’n bord geplaatst.  
 

 
 

enslotte zullen folders ge-
maakt worden, advertenties 

geplaatst en sandwichborden 
opgehangen, alles om de ver-
kiezingen op 21 maart zo suc-
cesvol mogelijk te maken voor 
het CDA. 
 

De wens (en oproep) van be-
stuur en fractie is dat elk lid in 
de eigen omgeving haar of zijn 
eigen campagne voert voor ons 
CDA, zodat we in de volgende 
ledeninformatie een succesvol 
resultaat kunnen melden. 
 

Jan Dorrepaal 
 
Het CDA trakteert op 
een Kom Erbij avond 

 

p 1 oktober jl. organi-
seerde het CDA als af-

sluiter van de Week tegen 
Eenzaamheid een open ‘Kom 
Erbij avond’. Een zeer ge-
slaagd samenzijn waarbij 
ontmoeting centraal stond. 
Ruim 60 gasten kwamen op 
het evenement af. 
Ze werden gastvrij onthaald bij 
de ingang en voorzien van koffie 
en koek. Nadat CDA-wethouder 
Eveline Tijmstra de aanwezigen 
had toegesproken en had gewe-
zen op het belang van ontmoe-
ting, kon de Purmerendse thea-
tergroep TOM beginnen met hun 
optreden ‘Achter iedere voor-
deur - Een eigen thuis’.  
 

 
 

Het werd een realistische, humo-
ristische kijk op de overgeorgani-
seerde, maar ook door bezuini-

gingen uitgeklede Zorg in Neder-
land en het streven om mensen 
langer thuis te laten wonen. Ook 
de rol van de mantelzorger 
kwam voor het voetlicht.  
 

e conclusie aan het eind 
mag zijn dat de menselijke 

benadering het beste werkt en 
onontbeerlijk is voor een goede 
ouderenzorg. Ook al kost het 
meer energie, tijd en daardoor 
meer geld. 
De avond werd besloten met 
een praatje, een drankje en een 
hapje, waarna iedereen zicht-
baar tevreden naar huis ging.  
 

Annemiek Nuijens 
 
Gast in Haarlem bij de 

Provinciale Staten 
 

Geachte leden, 
p maandag 23 april 
kunnen wij als CDA le-

den te gast zijn bij de Pro-
vinciale Staten in Haarlem. 
 

 
 

Provinciehuis Paviljoen Welgelegen 
 

Het programma van ‘Gast van 
de Staten’ is als volgt: 
 11.00 uur: Ontvangst door 

twee Statenleden. Hierna 
volgt een rondleiding met 
twee gidsen door het histo-
rische Paviljoen Welgelegen. 

 12.00 uur: Lunch met de 
Statenleden. Zij vertellen 
wat er die middag op de 
agenda staat en er is alle 
ruimte om vragen te stellen. 

 13.00 uur: Bijwonen van een 
gedeelte van de vergadering 
van Provinciale Staten. 

 14.00 uur: Met de Statenle-
den napraten over de ver-
gadering. 

 14.30 uur: Einde van het 
programma. 

 

Er kunnen in totaal 20 CDA le-
den mee. Indien zich meer leden 
aanmelden is het wellicht een 
optie om voor een andere keer 
nog een afspraak te maken.  

Hoe we naar Haarlem gaan spre-
ken we als bestuur af en u krijgt 
daar nog bericht over. 
U kunt zich aanmelden – graag 
voor 1 februari – bij Sjoeky Brak. 
e-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
tel: 414600 of 06-18499036 
 

Met vriendelijke groet namens 
het bestuur,  

Sjoeky Brak 
 
Bestuursmededelingen  
 

Agenda 
 

 Nieuwjaarsreceptie CDA-NH 
vrijdag 12 januari van 19.30 
– 22.00 uur in de Stoomhal, 
Pakhuisplein 44 in Wormer  
 

 Nieuwjaarsreceptie land. CDA, 
zaterdag 20 januari van 
15.00-17.00 uur in het Stad-
huis van Almere, Stadhuis-
plein 1, 1315 HR Almere. 
 

 Verkiezingsmarkt 
zaterdag 17 maart op de 
Kaasmarkt vanaf 10.00 uur 
 

 Wethoudersdebat 
maandag 19 maart in het ge-
meentehuis van Purmerend 
vanaf 19.30 uur 
 

 Gemeenteraadsverkie-
zingen, wo. 21 maart 
 

 ALV CDA Purmerend  
di. 10 april vanaf 20.00 uur 
in de Taborkerk, Maasstraat 2  

 

 
 

Kopij voor 28 maart sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
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